



## Styrelsemöte Gotlands Orienteringsförbund (GOF) 2024-01-31

Protokoll nr 8

**Närvarande:** Torbjörn Sköldefors, Stefan Hellström, Brent Key, Junia Birgersson, Ing-Marie Bergman, Mattias White samt Anna Samelius konsulent (adj. sekreterare)

**Frånvarande:** Viktoria Olsson, Lina Allmungs, Greger Westerlund

§119 **Sammanträdet öppnas**  
Ordförande Torbjörn Sköldefors hälsade alla välkomna till mötet och förklarade mötet öppnat.

§120 **Fastställande av föredragningslista**  
**Styrelsen beslutade att fastställa föredragningslistan.**

§121 **Val av protokolljusterare**  
**Styrelsen beslutade att välja Brent Key**

§122 **Beslutspunkter från föregående protokoll**  
Styrelsen gick igenom föregående protokolls beslutspunkter. Ansvarsområden till verksamhetsberättelse och verksamhetsplan tas upp under § 125 Kansli. Beslutet att Stefan Hellström skulle undersöka marknaden för nya datorer och att styrelsens ska ta fram en inköpsplan till kommande års verksamhetsplan och budget, diskuteras under § 124 Ekonomi.

Protokollet lades till handlingarna.

§123 **Inkomna/utgående skrivelser**  
*Förbundsstyrelsens svar på inkomna motioner*  
Förbundsstyrelsen föreslår avslag på de två motionerna från GOF.

**Inkommande:**  
2023-12-13  
Från Svenska orienteringsförbundet  
Röstlängd 1 nov 2023  
Unika tävlande Gotland

**2023-12-20**  
Från Svenska Orienteringsförbundet  
Dispens Kombinationslag Gotland 2024  
SOFT ger dispens att fortsätta med kombinationslag Gotland enligt tidigare år.

Dock kommer det – oavsett resultatet av förbundsmötet – inte att vara möjligt att tävla om SM som ett kombinationslag. Det som skulle kunna bli möjligt, beroende på förbundsmötets beslut, är att delta utom tävlan med kombinationslag på SM.

#### **2024-01-18**

Från RF-SISU Gotland till SDF & Idrottsombud!

##### Marknadsstöd 2024

På Resemöte den 16 januari informerades idrotterna om Marknadsstödet från Destination Gotland (DG) för 2024. Glädjande hade DG lagt till 200.000 kr extra, till de redan avtalade 500.000 kr, så summan totalt för 2024 blir 700.000 kr. Förra året tillsattes en Marknadsstöds-grupp som hade i uppdrag att jobba fram en ny långsiktig modell för fördelning av Marknadsstödet, som inte bara baseras på antalet personer, utan tar hänsyn till kostnader för dessa personer liksom för fordon.

Orienteringen har tilldelats 9.000 kr i Marknadsstöd för år 2024. RF-SISU Gotland (Bo Johansson) och Destination Gotland (Inger Appelblom) ska ha kontaktperson/idrott, som meddelas dem båda.

#### **2024-01-22**

P18 Friskvård (Elin Sandgren)

Inför inköpsorder och samverkan 2024 (se §124)

##### **Utgående:**

#### **2024-01-18**

Lista på arrangemangen på Gotland har skickats till Destination Gotland. Våra fastlandslöpare som reser hem till tävling kan boka idrottsresa via sin förening. Samt att fastlänningar kan få idrottspris. Där av önskar DG varje år en lista över årets arrangemang. Utöver detta finns den extra rabatten för fastlänningar vid våra Idrottens Ö arrangemang.

§124

#### **Ekonomi**

##### *OF Bidrag*

Styrelsen diskuterade OF bidraget.

##### *Balans- och resultatrapport:*

Ing-Marie Bergman redovisade Resultat- och Balansrapport för år 2023.

##### *Avtal med P18 om tjänster för 2024*

Torbjörn Sköldefors är kontaktperson för GOF och bokar möte med P18 om köp av tjänster för år 2024.

##### *Fakturering till P18 m. fl.*

Styrelsen diskuterade faktureringar som gjorts och ska göras.

##### *Budget 2024*

Stefan Hellström har tagit fram kostnad för ny dator till GOF:s utrustning för arrangemang, kostnad är ca. 5 000kr/dator. Behovet framöver är att byta fyra datorer under ett par år. Styrelsen diskuterade all sportidentutrustning och att ta fram en plan för planerat utbyte av viss utrustning/år.

Styrelsen diskuterade förslag på budget för verksamhetsår 2024. Långsiktig ekonomi diskuteras på Framtidsdagen.

§125

### **Kansliet**

#### *Verksamhetsberättelse 2023*

Det saknas delar i verksamhetsberättelsen och respektive ansvarig i styrelsen kompletterar med det som saknas snarast. Anna Samelius skickar efter mötet ut senaste versionen och alla läser igenom sin del samt helheten och inkommer med synpunkter till samtliga i styrelsen via mailkonversationen.

#### *Verksamhetsplan 2024*

Det saknas delar i verksamhetsplanen och respektive ansvarig i styrelsen kompletterar med det som saknas snarast. Anna Samelius skickar efter mötet ut senaste versionen och alla läser igenom sin del samt helheten och inkommer med synpunkter till samtliga i styrelsen via mailkonversationen.

#### *Sportidentdosor*

Jan Norrby meddelar styrelsen att 15st stora sportidentdosor, var av 12st har mycket låg batterinivå och 3st är trasiga, har tagits bort från det gemensamma materialet och bör inte användas på arrangemang. Det finns även 1st liten dosa som är trasig (utan signal) och är bortplockad. Jan Norrby föreslår att använda de 12 stora dosorna till skolövning (batterinivå låg med fungerar ett tag till) tills de är helt slut. Jans förslag är då att Anna kan märka upp en övning och ha istället för att märka på de vi använder på arrangemang, när skola önskar övning. Jan Norrby undrar även vad styrelsen sedan önskar göra med de stora dosorna när batterierna är helt slut.

Stefan Hellström pratar med Jan Norrby om antal dosor som är dåliga totalt och pratar med Anders Eklund om vad kostnaden skulle vara för honom att byta batteri. Därefter fattas ett beslut av styrelsen.

#### *Utmärkelser*

Fyra ansökningar om utmärkelser har skickats in från Gotlands Bro OK, inga från övriga föreningar. Ansökan om Förtjänstdiplom till Ann-Louise Björksved och Marie Björkegren samt Förtjänstplakett till Jonas Pettersson och Jan-Olof Lindby.

#### *Årsmöte 6 mars 2024*

Anna Samelius tillfrågar RF-SISU Gotlands styrelseperson som har orientering, om att vara mötesordförande.

#### *Framtidsdag 10 februari*

Styrelsen diskuterade utkomst av dagen och därefter upplägg för dagen. Det bestämdes att Torbjörn Sköldefors och Brent Key utgör arbetsgrupp för att ta fram plan för Framtidsdagen och att Torbjörn tillfrågar Viktoria Olsson att ingå i gruppen. De träffas tillsammans med Anna Samelius på måndag kväll den 5 februari, för att göra en plan.

§126

### **Barn- och ungdom**

#### *Planering inför Lillkorpen 1 maj 2024*

Viktoria Olsson är tävlingsledare och har tillsammans med Anna Samelius följt arbetsplanen för Lillkorpens Tävlingsledare och konsulent, enligt tidigare års beslutade arbetsplan. Allt följer plan.

- §127       **Hittaut**  
*Ansökan Leader Gute, sponsring m.m.*  
Torbjörn Sköldefors meddelade att arbetsgruppen sökt 20 000kr för Hittaut vid Torsburgen, via Miniprojekt Leader Gute. Beslut har inte kommit än.
- §128       **Tävling- Kart/Markfrågor**  
*Fråga om revidering av karta Fårö kursgård*  
Mats Runander ställer frågan till GOF om intresset att revidera kartan vid gamla FBU gården på Fårö i samverkan med föreningen som driver kursgården. GOF är intresserad men behöver få veta lite mer.
- Kartutskrifter*  
Brent Key har kontaktat IVisby angående utskrifter och att få en prislista. Diskuterar ett standardförfarande med ett dokument som fylls i, så att det är samma vid varje beställning. Kommer vara ett grundbelopp och sedan per ex. Brent fortsätter diskussionen med IVisby och återkommer. Brent kontaktar tävlingsansvariga i föreningarna och kartlägger om föreningarna skulle nyttja detta. Viktigt för Brent att veta intresset från föreningarna vid avtalsskrivning med IVisby.
- §129       **Elit och utveckling**  
*Vårläger och påskläger*  
Inbjudan till vårläger i Bunge för samtliga gotländska orienterare samt påskläger i Skåne för 13-16år, junior och senior har skickats ut till föreningarna, från Visborgs OK som ansvarar för båda lägren.
- Vinteruptaktsträff 28 december*  
Den 28 december träffades 15st juniorer och seniorer med ledning av Anna Samelius och Mikaela Rönnbäck på en heldag med träning samt planering inför 2024.
- §130       **Media/Info**  
*Inloggning och uppdatering hemsidan – behövs utbildning?*  
Alla loggar in och ser sig runt, där efter beslutas om en utbildning behövs.
- §131       **Utbildning/Marknadsföring**  
*Banläggarkort 2*  
Anna Samelius fick i uppdrag på föregående möte att anordna en Banläggarkort 2 utbildning och detta är nu klart, inbjudan har gått ut till föreningarna. Kursen startar den 12 februari.
- §132       **Övriga ärenden**  
*Idrottsgalan – biljetter*  
Som tack för gediget arbete ge Jan Norrby en biljett till Idrottsgalan. Torbjörn Sköldefors meddelar Jan Norrby och kontaktar övriga i styrelsen som inte deltog på mötet och beställer biljetter alt. delegerar inköp av biljetter.
- §133       **Mötesbeslut**  
**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors är kontaktperson för Marknadsstödet för GOF. Anna Samelius meddelar Inger Appelblom, DG och Bo Johansson, RF-SISU Gotland att Torbjörn är kontaktperson. Torbjörn med

stöd av Anna går igenom resandet året innan och får lista från Bo Johansson för att fördela de 9 000kr i marknadsstöd till föreningarna.

**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors kontaktar P18 för avtal vid köp av tjänster.

**Styrelsen beslutade att** Anna Samelius sammanställer sent inkomna bidrag till Verksamhetsberättelsen och skickar ut till styrelsen. Alla i styrelsen justerar och inkommer med synpunkter senast den 8 februari.

**Styrelsen beslutade att** Anna Samelius sammanställer sent inkomna bidrag till Verksamhetsplanen och skickar ut till styrelsen. Alla i styrelsen justerar och inkommer med synpunkter snarast, allt ska vara klart till styrelsemötet den 14 februari.

**Styrelsen beslutade att** ansöka hos SOFT om utmärkelser enligt Gotlands Bro OK:s förslag.

**Styrelsen beslutade att** Stefan Hellström kontaktar Jan Norrby och Anders Eklund kring sportidentdosor som behöver ses över.

**Styrelsen beslutade att** godkänna de fyra ansökningarna för utmärkelser från Gotlands Bro OK och gav Anna Samelius i uppdrag att skicka in detta till SOFT direkt, så att allt finns klart med ram och allt inför Årsmötet.

**Styrelsen beslutade att** Anna Samelius tillfrågar RF-SISU styrelses person som har orientering, om att vara mötesordförande på Årsmötet.

**Styrelsen beslutade att** utse Torbjörn Sköldefors och Brent Key till arbetsgrupp för Framtidsdagen, samt att Torbjörn tillfrågar Viktoria Olsson.

**Styrelsen beslutade att** som tack för gediget arbete ge Jan Norrby en biljett till Idrottsgalan. Torbjörn Sköldefors kontaktar övriga i styrelsen som inte deltog på mötet och ordnar därefter biljett/biljetter.

§134

#### **Nästa möte**

**Nästa möte** är den 14 februari kl. 18.30 – 21.00 på Idrottens Hus, lokal Kruse

§135

#### **Sammanträdet avslutas**

Mötet avslutades och Torbjörn Sköldefors tackade för visat intresse.



Torbjörn Sköldefors (ordf.)



Brent Key (justerare)



Anna Samelius (sekreterare)

